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Z á p i s n i c a   z  15. m i m o r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 18. júna 2021  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Prítomní:   PaedDr. Juraj Hlavatý, starosta obce 

Poslanci: Milada Kováčová, Dušan Brandis, František Madaj,                       

Milan Targoš, Pavol Droščák, Vlasta Podoláková, Anna Targošová,  

Juraj Hlavatý  

Neprítomní:  Anton Macanga 

Ing. Marián Podmanický, hlavný kontrolór obce  

Ďalší prítomní: Mgr. Marcel Kormanec, prednosta obecného úradu 

   JUDr. Viera Záteková Valková, PhD., zapisovateľka 

   Milan Králik, predseda Poľovníckeho združenia 

   Ľubomír Koščal, člen Poľovníckeho združenia 

    Milan Backa, člen Poľovníckeho združenia 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Záverečný účet Obce Zborov nad Bystricou za rok 2020 

4. Výstup Poľovníckeho združenia 

5. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie výchovno-vzdel. procesu 2021/2022 

6. Nájomné zmluvy – predĺženie nájomných zmlúv 

7. Voľba prísediacich Okresného súdu v Čadci  

8. Rôzne - diskusia 

9. Schválenie uznesení 

10. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 8 poslancov 

z 9 členného obecného zastupiteľstva a je uznášaniaschopné. Pán poslanec Anton Macanga 

a hlavný kontrolór obce pán Marián Podmanický boli ospravedlnení. Starosta obce predniesol 

návrh programu rokovania tak, ako bol poslancom doručený. Navrhol zmenu poradia bodov 

programu z dôvodu návštevy Poľovníckeho združenia. Nakoľko na návrh programu neboli 

vznesené žiadne námietky, pán starosta dal za návrh programu hlasovať. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice: JUDr. Viera Záteková Valková, PhD.  

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Marcel Kormanec, prednosta OÚ 

Anna Targošová, poslankyňa OZ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Dušan Brandis, poslanec OZ  

Milada Kováčová, poslankyňa OZ      

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

3. Záverečný účet Obce Zborov nad Bystricou za rok 2020 

Nakoľko hlavný kontrolór p. Podmanický sa z pracovných dôvodov nemohol zúčastniť 

rokovania, starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý informoval poslancov o jeho stanovisku 
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k Záverečnému účtu Obce Zborov nad Bystricou za rok 2020. Celkovo počas roka 2020 bol 

rozpočet upravovaný 10-krát. Prvá úprava bola schválená OZ, druhá a tretia bola schválená 

starostom obce, štvrtá OZ, piata a šiesta starostom obce, siedma OZ, ôsma, deviata a desiata 

starostom obce. Návrh rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli, webovej stránke obce,                 

na úradnej tabuli www.slovensko.sk. Dodržanie povinnosti auditu vyplýva do konca roka 2021. 

Následne správa audítorky bude predložená OZ. Príprava návrhu Záverečného účtu je v súlade 

so zákonom o rozpočtových pravidlách, resp. s opatreniami Ministerstva financií SR. Obec 

v roku 2020 hospodárila s prebytkom vo výške 68 037,30 €. Počas roka 2020, konkrétne od 

01.08.2020 bol založený Obecný podnik Zborov nad Bystricou s. r. o., ktorý do konca roka 

2020 hospodáril s výsledkom strata vo výške 3 497,86 €, nakoľko sa podnik len rozbiehal. 

Záverom hlavný kontrolór skonštatoval, že boli dodržané všetky náležitosti a odporúča OZ, aby 

tento návrh schválil bez výhrad. Starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý otvoril k bodu diskusiu. 

P. Brandis sa informoval: V akom stave sú úvery zo ŠFRB a či sa neponížil stratou aj vklad 

5 000 € v Obecnom podniku Zborov nad Bystricou s. r. o. Starosta obce p. Hlavatý odpovedal, 

že sa to týka nájomných bytov a ZpS Harmónie, kde nájomné byty sú viazané úverovými 

zmluvami po dobu 30 rokov a ZpS Harmónia na 40 rokov. Tieto úvery sa nám nezapočítavajú 

do dlhov obce, nakoľko finančné prostriedky sú kryté nájomcami bytov, resp. klientmi ZpS 

Harmónie. Čo sa týka prvotného vkladu 5 000 €, ktoré bolo vložené Obcou Zborov nad 

Bystricou do Obecného podniku Zborov nad Bystricou s. r. o., tak pán starosta ubezpečil 

poslancov, že s týmto vkladom sa nesmie hýbať, ten musí vždy na konci roka ostať. Ďalej 

skonštatoval, že Obecný podnik nebol založený s cieľom dosahovať zisk. Ak by náhodou 

k zisku došlo, musí byť použitý na dosahovanie pozitívneho sociálneho vplyvu v podniku.                      

P. Smržová informovala, že nakoľko platby za preplatenie miezd znevýhodnených 

zamestnancov, ktoré boli podané na ÚPSVaR ešte v roku 2020 boli refundované až v januári 

2021, tak došlo k opodstatnenej strate.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 199 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) SCHVAĽUJE 

1) Záverečný účet Obce Zborov nad Bystricou a celoročné hospodárenie za rok 2020              

bez výhrad 

2) Použitie zostatku finančných operácií za rok 2020 na Tvorbu rezervného fondu                    

vo výške 67 017,98 €. 

B) BERIE NA VEDOMIE 

1) Schodok rozpočtového hospodárenia vo vylúčení účelovo určených nevyčerpaných 

finančných prostriedkov vo výške 31 812,74 € a jeho vysporiadanie zo zostatku 

finančných operácií  

2) Správu hlavného kontrolóra obce Zborov nad Bystricou a stanovisko k Záverečnému 

účtu za rok 2020. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

4. Výstup Poľovníckeho združenia 

p. starosta Hlavatý si na základe podnetu, či už od občanov alebo poslancov OZ oslovil 

Poľovnícke združenie, ktoré obhospodáruje naše lesy, aby sa vyjadrili k vzniknutým situáciám 

v našej obci. Následne odovzdal slovo predsedovi Poľovníckeho združenia a starostovi obce 

Vysoká nad Kysucou p. Milanovi Králikovi. p. Králik sa vyjadril: Nakoľko sa k nám nedostala 

žiadna oficiálna žiadosť alebo sťažnosť, tak si radšej vypočujeme požiadavky od poslancov OZ. 

Starosta p. Hlavatý zdôraznil, že všeobecný problém je s vysokou zverou, ktoré znehodnocujú 

majetok, ničia úrodu, či je možné s tým niečo robiť. p. Králik odpovedal: Problém je globálny. 

Týka sa celých Kysúc, ba dokonca celého Slovenska. Zver je premnožená, najmä dravá zver. 
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Stále apelujeme na to, aby sa viac lovilo, prioritne na škodoviskách. Ďalším faktorom sú 

vyrúbané lesy. Zver ide čoraz bližšie k rodinným domom. Starosta p. Hlavatý sa informoval, či 

nie je možné aspoň z jari dostať situáciu pod kontrolu a či nie je možné ich dokrmovať, aby 

sme ich odplašili. p. Králik podotkol, že doba lovu vysokej zveri ( jelene ) je od 01.07. p. Koščal 

sa vyjadril k dokrmovaniu: Je s tým veľký problém, keďže Lesný úrad vydal zákaz 

prikrmovania. Za každé zrnko kukurice hrozí pokuta. Na jar je odstrel zakázaný. Starosta 

p. Hlavatý navrhol, či je možnosť poslať zoznam poľovníkov v prípade škodovej udalosti. 

p. Koščal súhlasil. p. Brandis vstúpil do diskusie a informoval sa ohľadom prikrmovania: 

U Gorilov sa nesmie sypať krmná repa, tak prečo je možné, že tam je. p. Koščal odpovedal: Za 

to, že niekto ide proti zákonom my nemôžeme. Ďalej sa vyjadril: Zver je štátna. Lesný úrad nám 

vydá požiadavku na základe výmery, kmeňového stavu a potom požiadame Lesný úrad 

o odstrel. Odstrel sa snažíme každým rokom navyšovať. Aktuálne je to okolo 80 – 90 ks zveri. 

Akonáhle nastane škoda je potrebné privolať najbližšieho poľovníka, ktorý spíše zápis 

a škodovú udalosť sa bude snažiť vyriešiť. p. starosta Hlavatý sa opýtal: Z čoho sa to vypláca. 

p. Koščál poznamenal, že sa skladajú z vlastných finančných prostriedkov na základe toho, že 

im ľudia prenajali pozemky, no vždy je potrebné škodu nahlásiť. p. Brandis navrhol zverejniť                          

na webovej stránke obce nejaký kontakt. p. Králik sa vyjadril, že nevedia zmeniť zákony, treba 

to posunúť vyšším orgánom. p. starosta Hlavatý navrhol spojiť sily s Poľovníckým združením 

a starostami okolitých obcí a podať to na Ministerstvo. p. Podoláková sa informovala, či by sa 

nemohol vypracovať nejaký projekt o počtoch zveri. Starosta p. Hlavatý si vyžiadal informácie 

zo zápisov. Na záver predniesol návrh, že bude poverená pracovníčka obce, ktorá sa spojí 

s p. Koščalom ohľadne zoznamu poľovníkov a nahlásení škôd. Všetky potrebné informácie 

budú zverejnené na obci dostupných informačných prostriedkoch. Z dôvodu bližšieho kontaktu 

s ľuďmi sa dohodlo, že sa pripraví podujatie, kde sa môže Poľovnícke združenie prezentovať. 

Starosta p. Hlavatý poďakoval predsedovi a členom Poľovníckeho združenia za účasť 

a prezentovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 200 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE  

Výstup Poľovníckeho združenia k situácií s vysokou zverou v obci.  

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

 

5. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie výchovno-vzdel. procesu 2021/2022 

V zastúpení p. riaditeľa, ktorý sa z rodinných dôvodov ospravedlnil z rokovania OZ,                        

p. starosta informoval, že dôjde k znižovaniu počtu detí a logicky sa od toho odvíja aj nižší 

počet zamestnancov. 1. stupeň je vyriešený a 2. stupeň p. riaditeľ Križan rieši. Čo sa týka 

obsadenia nepedagogických zamestnancov ostáva pôvodne, aj materská škola ostáva v takom 

istom personálnom režime. V materskej škole sa 20 rodičom poslalo negatívne rozhodnutie 

o prijatí dieťaťa do materskej školy. Z dôvodu kapacity sa prijalo len 10. Problém s kapacitou 

materskej školy p. starosta Hlavatý začal riešiť. Prebehlo stretnutie s projektantom, no zatiaľ sa 

nedospelo k ničomu. Ešte prebehne stretnutie s požiarnikom ako rozšíriť materskú školu. 

Najjednoduchšia by bola nadstavba, no musel by tam byť evakuačný výťah, čo by bolo finančne 

dosť náročné. Školská jedáleň a Školský klub detí ostáva personálne nezmenený. p. Kováčová 

sa informovala: Nie je možnosť dať deti do družiny, kým sú deti v škole? Starosta p. Hlavatý 

odpovedal, že z bezpečnostného hľadiska nie, nakoľko by došlo k presunu raňajky, prezuvky 

a podobne. / Ideálne je ostať v tej istej budove. p. Targošová navrhla presunúť deti do miestnosti 

pri telocvični. Starosta p. Hlavatý odpovedal: Nie je to možné, nakoľko tam je knižnica 

z projektu, ktorá sa musí udržať 5 rokov. V prvom rade je potrebné rozšíriť WC. p. Targošová 
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sa opýtala, že kedysi boli 2 miestnosti, jedna na hranie a druhá na spánok, teraz je len jedna.                   

p. starosta Hlavatý odpovedal: V roku 2008 bola reforma školstva, kde prišla do zákona novela. 

Deti už nespia, ale len oddychujú. Z praktického hľadiska má materská škola málo priestorov. 

p. poslanec Hlavatý navrhol rozšíriť materskú školu bližšie k ceste, tým by sa natiahli triedy. 

Starosta p. Hlavatý zdôraznil, že nejde o zväčšenie, ale hlavne o rozšírenie.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 201 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) PREROKOVALO 

Správu o Pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu Základnej 

školy s materskou školou Zborov nad Bystricou 604 v školskom roku 2021/2022. 

 

B) SCHVAĽUJE 

Správu o Pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu Základnej 

školy s materskou školou Zborov nad Bystricou 604 v školskom roku 2021/2022. 

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

6. Nájomné zmluvy – predĺženie nájomných zmlúv 

Starosta p. Hlavatý informoval poslancov, že našim lekárom a v lekárni končia nájomné 

zmluvy, ktoré je potrebné predĺžiť. Všetci dali žiadosti, okrem MUDr. Čičkovej, ktorá má ešte 

čas do konca júna. Doba nájmu je na 5 rokov. Slovenská pošta má na dobu neurčitú. p. Brandis 

navrhol, že by bolo lepšie na 10 rokov, no p. Targoš bol skôr za návrh pôvodných 5 rokov.                      

p. starosta Hlavatý dal hlasovať za návrh p. Brandisa. 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 202 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

A) predĺženie doby nájmu pre lekáreň CALENDULA s.r.o. zastúpená Mgr. Pavlom 

Kollárom so sídlom Palárikova 2845/26a, 022 01  Čadca v prevádzke lekárne 

CALENDULA s.r.o. v Zborove nad Bystricou od 01.07.2021 do 30.06. 2031, ktorá                 

sa nachádza v budove č. 224 vo vlastníctve Obce Zborov nad Bystricou vedenú na LV 

č.703.  

B) predĺženie doby nájmu pre ambulanciu praktického lekára pre dospelých                               

MC DOKTOR s.r.o. – MUDr. Emília Čičková od 01.07.2021 do 30.06. 2031, ktorá                 

sa nachádza v budove č. 224 vo vlastníctve Obce Zborov nad Bystricou vedenú                        

na LV č.703.  

C) predĺženie doby nájmu pre ambulanciu praktického lekára pre deti a dorast Medil s.r.o. 

– MUDr. Ľubomír Tischler od 01.07.2021 do 30.06. 2031, ktorá sa nachádza v budove 

č. 224 vo vlastníctve Obce Zborov nad Bystricou vedenú na LV č.703.  

D) predĺženie doby nájmu pre zubnú ambulanciu- stomatológ MUDr. Gabriela Pečková                   

od 01.07.2021 do 30.06. 2031, ktorá sa nachádza v budove č. 224 vo vlastníctve Obce 

Zborov nad Bystricou vedenú na LV č.703.  

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

7. Voľba prísediacich Okresného súdu v Čadci 

Starosta obce p. Hlavatý informoval, že po zaslaní už schváleného uznesenia sa nám ozvali 

z Okresného súdu, že nesmú byť prísediaci starší ako 65 rokov. Z toho dôvodu p. starosta 

Hlavatý navrhol p. Mgr. Miladu Galgánkovú a prednostu obecného úradu p. Mgr. Marcela 

Kormanca. Dal za návrh hlasovať. 

 



OBEC ZBOROV NAD BYSTRICOU 
 

  

Zápisnica z Obecného zastupiteľstva obce Zborov nad Bystricou 

 5  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 203 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

VOLÍ  

Mgr. Miladu Galgánkovú, bytom Zborov nad Bystricou ... a Mgr. Marcela Kormanca, bytom 

Zborov nad Bystricou ... za prísediacich Okresného súdu Čadca na funkčné obdobie 4 rokov - 

2022 až 2025, v súlade s § 140 ods. 1 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich v znení 

neskorších zmien, doplnkov a novelizácií.    

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

8. Rôzne - diskusia 

8.1 Úprava rozpočtu 

p. starosta Hlavatý navrhol použitie rezervného fondu 122 944,20 € na zaplatenie miestnych 

komunikácii po kanalizácií. V súčasnosti je už zaasfaltovaná cyklotrasa u Pitkov a v priebehu 

mesiaca júl by mali byť všetky cesty hotové. p. Brandis sa informoval, čo s mostom                        

pri kameňolome. p. starosta Hlavatý odpovedal: Aj túto problematiku budeme v dohľadnej doby 

riešiť.  
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 204 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky - realizáciu 

investičnej akcie ,,Rekonštrukcia miestnych komunikácií v obci – 2. etapaˮ v sume 

122 944,20 €. 

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

8.2 Návrh na rozpočtové opatrenia  na zmenu rozpočtu pre rok 2021 

Starosta p. Hlavatý dal návrh k nahliadnutiu poslancom a prezentoval rozpočtové opatrenie. 

Navrhol navýšenie rozpočtových príjmov 2 855 597 € a rovnako aj výdavky 2 855 597 € 

s hospodárskym výsledkom 0. p. Brandis sa informoval: Koľko máme podielových daní?                 

p. starosta Hlavatý odpovedal, že došlo k výraznému zníženiu a prezentoval už došlé platby. 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 205 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) SCHVAĽUJE 

v súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy                 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov rozpočtové opatrenie č. 04/2021 na zmenu rozpočtu 

na rok 2021.  

B) BERIE NA VEDOMIE 

v súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy                

a o zmene a doplnení niektorých zákonov informáciu o zmenu rozpočtu vykonanú starostom 

obce č. 1/2021 zo dňa 15.02. 2021, č. 02/2021 zo dňa 05.03.2021 a č. 03/2021 zo dňa 

03.05.2021 na rok 2021.   

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

8.3 Žiadosť o nájom pozemku  

p. Ľuboš Ďurana si podal dňa 14.06.2021 žiadosť o nájom pozemku na parcele C KN 3573/1 

vo výmere 300 m2, kde chce pozemok využívať ako skladový priestor. Pán Brandis 

skonštatoval, že 300 m2 je dosť a musíme byť jednotný, pretože treba pouvažovať                               

nad využitím toho pozemku a nie na prenájmy. p. Podoláková sa informovala, či nemá v pláne 

stavať garáž. Starosta túto informáciu nemá. Nakoniec poslanci dospeli k záveru, že pozemok 

je vhodný na vybudovanie nového Zberného dvora.  
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 206 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

ZAMIETA 

Žiadosť o nájom pozemku p. Ľuboša Ďuranu na parcele C KN 3573/1 vo výmere 300 m2, 

z dôvodu, že na predmetnom pozemku by bolo vhodné vybudovať zberný dvor.  

Hlasovalo:  

    proti: jednohlasne 

8.4 Diskusia 

p. Kováčová 

- či by sa nepokosilo detské ihrisko u Kocifajov; p. Kormanec odpovedal, že už je to pokosené. 

- či by sa nedali zrezať kríky u Komanov -okolo chodníka 

 

p. Brandis 

- zber odpadu – dávať pozor na slovíčka, aby nedošlo k nedorozumeniu ako nedávno, kde 

miesto nebezpečného odpadu vykladali veľkoobjemový. 

- zverejnenie dlžníkov obce 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 207 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

POVERUJE STAROSTU OBCE 

v súlade zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov (zákon o slobode informácií) po odsúhlasení právnikom zverejniť zoznam 

dlžníkov na káblovej televízií. 

Hlasovalo:  

    proti: jednohlasne 

 

- či by sa nedal skrátiť vstup na most pri kostole 

- bolo by vhodné zorganizovať zasadnutie ohľadom kanalizácie s vedúcimi, ako a kedy sa bude 

pripájať, čo šachty a podobne. 

- či by sa nedali ešte skontrolovať hydranty po asfaltovaní a spísať kde všade sú 

 

p. Droščák 

- ako je to s projektom umelá tráva na detskom ihrisku; p. starosta odpovedal, že projekt 

neprešiel, no už sa pracuje na ďalšom 

 

p. Targoš 

- u Zuzčákov je prepadnutý asfalt nad p. Koperovou, treba riešiť 

 

p. Podoláková 

- či by sa nedalo pouvažovať nad väčšími vzdialenosťami medzi pomníkmi, je to strašne úzke 

 

9. Schválenie uznesení 

Prednosta obecného úradu, pán Marcel Kormanec, člen návrhovej komisie, predniesol návrhy 

uznesení zo zasadania OZ.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10. Záver   

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. Zasadnutie OZ bolo ukončené o 1800 hod. 
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Zapisovateľka:  

JUDr. Viera Záteková Valková, PhD., zapisovateľka .................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

Dušan Brandis      .................................................. 

 

2. Overovateľ: 

Milada Kováčová     .................................................... 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec     PaedDr. Juraj Hlavatý 

       prednosta OcÚ       starosta obce 


